


 ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 47

November 24, 1986

Numéro 47

le 24 novembre 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONAddress - Vienna CSCE

Here are the address and communication numbers of the Canadian Delegation to the CSCE in Vienna.

Street Address: Dr. Karl Lueger-Ring 10,
A-1010 Vienna, Austria.

Tel: 63 57 93

Telex No.: 115320

Answerback: 115320 DOMCAN A

Cable Address: DOMCAN Vienna

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSAdresse - CSCE Vienne

Voici l'adresse et les numéros de communication de la Délégation du Canada auprès de la CSCE à Vienne.

Adresse: Dr. Karl Lueger-Ring 10,
A-1010 Vienne, Autriche

Tél: 63 57 93

N° de communication: 115320

Indicatif: 115320 DOMCAN A

Adresse téléphonique: DOMCAN Vienna

PERSONNEL INFORMATIONBinding Conciliation Board Report - PSAC Master Agreement

A binding Conciliation Board Report covering all PSAC groups was issued on October 29, 1986.

The following monetary items are effective October 29, 1986:

1. Shift Premium

(A) Increased to 50 cents and 60 cents with language as follows, except for the groups covered under (B):

"An employee will receive a shift premium of 50 cents per hour for all hours worked, including overtime hours worked, on shifts half or more of the hours of which are regularly scheduled between 6:00 p.m. and 6:00 a.m., except that an employee working on a shift regularly scheduled to start between the hours of 10:00 p.m. and 2:00 a.m. will receive instead a shift premium of 60 cents per hour for all hours worked."

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNELRapport exécutoire du Bureau de conciliation - Convention cadre AFPC

Un Rapport exécutoire du Bureau de conciliation régissant tous les groupes représentés par l'AFPC a été publié le 29 octobre 1986.

Les clauses financières suivantes entrent en vigueur le 29 octobre 1986:

1. Prime de Poste

(A) Portée à 50 et 60 cents, avec le libellé suivant, sauf pour les groupes mentionnés en (B):

"L'employé touche une prime de poste de 50 cents l'heure pour toutes les heures travaillées, y compris les heures supplémentaires effectuées, au cours des postes dont la moitié ou plus des heures sont prévues normalement entre 18 h et 6 h, sauf que l'employé travaillant normalement un poste dont le début se situe entre 22 h et 2 h reçoit plutôt une prime de poste de 60 cents l'heure pour toutes les heures travaillées."